



ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
DONNÉES**

Item

D10 OC-12 ACCESS

(a) This arrangement provides for two OC-12 (the equivalent of 12 DS-3s) accesses, one from each of two customer locations which are served by the same Wire Centre in Montréal, Québec. The accesses are interconnected with each other and are also interconnected with other General Tariff services through the serving Wire Centre they share. The initial service period is 60 months and termination liability is equal to the present worth of the remaining monthly payments. (Note)

Article

D10 ACCÈS OC-12

(a) Montage qui consiste en deux accès OC-12 (l'équivalent de 12 DS-3) provenant de deux emplacements de l'abonné desservis par le même centre de commutation à Montréal, Québec. Les accès sont interconnectés entre eux et avec d'autres services du Tarif général, par le centre de commutation qu'ils se partagent. La période initiale de service est de 60 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants mensuels restant à payer. (Note)

| | Monthly Rate / Tarif mensuel | Service Charge / Frais de service |
|-------------|---------------------------------|--------------------------------------|
| D10(a)..... | \$ 9,000.00 | \$ 28,000.00 |

Note: OC-12 access service is no longer available from the SFT for new installations, changes of address or for moves, rearrangements or additions to existing installations. OC-12 access service is now available through National Services Tariff Item Nos. 301 and 302.

Note: Le service d'accès OC-12 n'est pas offert pour des nouvelles installations, des changements d'adresse, des déplacements, des reconfigurations ou des ajouts touchant des installations existants. Le service d'accès OC-12 est fourni en vertu des articles 301 et 302 du Tarif des services nationaux.